

Terms & Conditions

1. Activation time: from 0:00 on March 10, 2024 to 23:59 on June 30, 2024

2. Activation rules:

2.1 Users can get 1 Ardbeg bandana at Ardbeg duty free stores after filling in their name, date of birth, email and confirming submission on the campaign page with showcasing boarding pass. Quantities are limited, while stocks last.

3. Prize Setting:

3.1

Singapore

Singapore Changi Airport Terminal 1

Bandana quantity: 50

Taiwan

Taoyuan International Airport Terminal 2

Penghu downtown

Bandana quantity: 50

Hong Kong

Hong Kong International Airport

Bandana quantity: 50

Australia

Brisbane Airport

Bandana quantity: 50

Sydney Airport

Bandana quantity: 50

Melbourne Airport

Bandana quantity: 50

4. Redemption Methods and Participation Notice

4.1 Participants must be at least 18 years old, and your participation in this event indicates that you agree to the content of these rules.

4.2 How to get bandana: After registering as a member of the Ardbeg committee, user can redeem bandana at participated stores list with boarding pass. For more details, please ask the store staff on-site.

活動條款及細則

1. 活動時間：2024年3月7日 0:00 至 2024年6月30日 23:59

2. 活動規則：

2.1 使用者在活動網頁填寫姓名、出生日期、電子郵件並在活動頁面確認提交並出示電子登

機牌后，即可獲得 1 條 Ardbeg 頭巾。數量有限，送完即止。

3. 獎品設置：

3.1

新加坡

新加坡樟宜機場 1 號航站樓

頭巾數量:50

臺灣

桃園國際機場 2 號航廈

澎湖市中心

頭巾數量:50

香港

香港國際機場

頭巾數量:50

澳大利亞

布裡斯班機場

頭巾數量:50

雪梨機場

頭巾數量:50

墨爾本機場

頭巾數量 50

4. 兌換方式及參與須知

4.1 參賽者必須年滿 18 周歲，您參加本活動即表示您同意本規則的內容。

4.2 如何獲得頭巾：註冊成為 Ardbeg 會員后，使用者可以使用登機牌在參與指定店線下門中兌換頭巾。詳情請諮詢現場店員。